



DEIL CSPA PROGRAM DISCLAIMER - GLOBAL EXHIBITION OF FOREIGN FACTORIES

This document serves as a disclaimer for the DEIL CSPA Program, intended for public awareness.

1. The program is designed to exhibit products from our partnered foreign factories at our booths in China and overseas.
2. Our primary goal is to facilitate connections between international end buyers and our Chinese partner factories.
3. Official fapiao's will be issued for all payments received.
4. DEIL Group LLC is a conglomerate of merged foreign companies. For verification, please visit our official website at <https://verify.deil-loft.com>.

DEIL CSPA 计划免责声明 - 外国工厂全球展览

本文件作为 DEIL CSPA 计划的免责声明，旨在提高公众意识。

1. 该计划旨在在中国和海外的展位上展示我们合作的外国工厂的产品。
2. 我们的主要目标是促进国际终端买家和我们中国合作工厂之间的联系。
3. 所有收到的付款都将开具官方发票。
4. DEIL Group LLC 是一家合并的外国公司集团。如需验证，请访问我们的官方网站 <https://verify.deil-loft.com>。